
Zápisnica z ekonomickej komisie konanej dňa 5. 2. 2024 

Prítomní členovia EK: Tomáš Svitok, M.A., Jana Zemková, 

Mgr. Monika Franková, Ing. Ľubica Türková 

Ospravedlnený:              MUDr. Ján Trojan  

Hostia:                Ing. Ingrid Kmeťová, Ing. Peter Balák, Ing. Michal Gogola, Mgr. Viera Pechová,      

                                          Zdenka Duchoňová, DisArt, Ing. Viera Hagarová, Bc. Ľudmila Hartmanová  

Zapisovateľka:               Monika Roháčová 

 

Program:   

1. Návrhy rozpočtov CVČ, ZUŠ a ZŠ na roky 2024-2026 

2. Návrh rozpočtu mesta na roky 2024-2026 

3. Návrh programového rozpočtu na roky 2024-2026 

4. Rôzne 

Ekonomickú komisiu otvorila Mgr. Monika Franková, členka EK a následne bola vyzvaná pani 

riaditeľka CVČ Ing. Viera Hagarová, aby prezentovala návrh rozpočtu CVČ na roky 2024-2026. 

Upozornila na skutočnosť, že rozpočet na rok 2024 je extrémne nízky a chýbajú im finančné 

prostriedky na pokrytie mzdových výdavkov a aj tovarov a služieb. Informovala ich o žiadosti na 

kompenzáciu výdavkov na energie z dôvodu umiestnenia materskej školy v ich priestoroch, ktorú 

zaslala do EK. 

Prebehla diskusia ohľadom platenia tepla, ktoré je v meste najväčším problémom. 

Prítomní dávali návrhy, ako navýšiť príjmy v CVČ – zvýšiť počet letných táborov, zvýšenie školného, na 

ekonomiku využiť externú firmu, založiť si občianske združenie a sponzorské dary. 

Ekonomická komisia odporučila riaditeľke pripraviť riešenie, aby bol chod CVČ zachovaný. 

 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložený 

návrh rozpočtu CVČ na roky 2024-2026. 

Hlasovanie: 

Za: 3     Proti: 1 

 

Návrh rozpočtu ZUŠ prezentovala Jana Zemková, ktorá prítomných oboznámila o prijatých 
konsolidačných úpravách výdavkov – mzdy, odvody a prevádzka. Uviedla, že v roku 2024 by mali 
finančné prostriedky na energie postačiť  aj keď problematika tepla je aj u nich veľký problém.      
 
Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložený 

návrh rozpočtu ZUŠ na roky 2024-2026. 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0 

 

Návrh rozpočtu ZŠ prezentovala Mgr. Viera Pechová, uviedla, že aj im bol rozpočet výrazne ponížený 

a budú im na konci roka chýbať finančné prostriedky na teplo. Upozornila, že nemajú finančné 

prostriedky na financovanie špeciálneho pedagóga a aj na asistentov učiteľa.  Naplánované finančné 

prostriedky na odmeny im boli presunuté na vyfinancovanie špeciálneho pedagóga a asistentov 

učiteľa. 

 



Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložený 

návrh rozpočtu ZŠ na roky 2024-2026 s presunom FP z podpoložky odmeny do podpoložky tarifné 

platy. 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0 

 

Riaditeľka MŠ Bc. Ľudmila Hartmanová všetkých informovala o dotácii na predškolákov a jej 

následnom použití vo výdavkoch – všeobecný materiál, učebné pomôcky, kurzy, školenia, osobné 

príplatky a odmeny. Uviedla, že podľa rozpisu príde uvedená dotácia vyššia, ako je momentálne 

plánovaná v rozpočte, čo sa následne upraví pri aktualizácii rozpočtu. 

Návrh rozpočtu mesta prezentovala Monika Roháčová, vedúca ekonomického oddelenia. Oboznámila 

všetkých o prácach na príprave rozpočtu od konca septembra 2023 až po január 2024. Uviedla, že až 

na poslednej porade sa podarilo zostaviť vyrovnaný rozpočet a to najmä vďaka prebytku z r. 2023, 

nevyčerpanom rezervnom fonde, preplatku na elektrickej energii, zostatku finančných prostriedkov 

z projektu Baníci, refundáciám výdavkov na projektoch – MŠ, Vnútroblok a opätovnej konsolidácii 

výdavkov. 

Monika Franková sa zaujímala o niektoré výdavky rozpočtu – externý menežment,  výdavky na MsP, 

splátka BRO. Zadala požiadavku na vyčíslenie splátok úverov + úrokov z úverov a následnú zadlženosť 

mesta. 

K rozpočtu sa vyjadril aj hlavný kontrolór Ing. Peter Balák, ktorý zhodnotil, že výdavky budú vyššie ako 

sú plánované (energie) a odporučil prijať úsporné opatrenia na zefektívnenie bežných výdavkov 

a prijať úver na investičné výdavky, ktoré by znížili energetickú zaťaženosť mesta. 

 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložený 

návrh rozpočtu mesta na roky 2024-2026. 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0 

 

Návrh programového rozpočtu na roky 2024-2026 prezentovala Monika Roháčová. 

 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu predložený 

návrh programového rozpočtu mesta na roky 2024-2026. 

Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0 

 

 

Zapísala: Monika Roháčová, zapisovateľka ekonomickej komisie 

Schválil: Mgr. Monika Franková, členka ekonomickej komisie 

V Novákoch, 6. 2. 2024 

 

 

 

 


